

	Møde:	Menighedsrådsmøde
	Tid:	Tirsdag den 5. april kl. 18.30.
	Sted:	Møgeltønder Kirkegård og efterfølgende i forsamlingshuset

DAGSORDEN / REFERAT

Til stede:	Hanne Boldt, Jens Hansen, Torben Hviid Nielsen, Mona Rasmussen, Jens Nissen og Elsebeth Bay		
Fraværende:	Christina Rygaard Kristiansen,		
Mødeleder:	Hanne Boldt	Referent:	Elsebeth Bay

Dagsorden	
Besøg på kirkegården	<p>Efter rundtur på kirkegården, besluttede vi følgende:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Afdeling F række 6 plads 7 til 16 udlægges i græs til urner i plæne med plade. • Plads 1 til 6 i samme række sløjfes på sigt, og udlægges ligeledes til urner i plæne med plade. • Overordnet mener vi, at der stadig skal være mulighed for begravelser på hele kirkegården, så vi ønsker derfor ikke, at nogen af kirkegårdens afdelinger nedlægges. • Vi ønsker, at begravelserne bliver placeret strategisk, og at der på en del af de tomme pladser sættes planter, buske og træer, så vi får en afvekslende kirkegård.
Formanden 1) Filmarbejdet - næste trin: Møde med Brian Andersen den 19/4 kl. 20.00 i grevens kapel. Sættes i gang med film to med M2 fra Århus? Guldhornskomiteen? 2) Udlån af kirken kræver, at der betales for vores faktiske udgifter. Hvilket	1. Guldhornskomiteen kontaktet, og det er uvist, om vores film kan få midler fra fonden, da den er målrettet undervisningsfilm for børn. Hanne kontakter Stig Sylvest igen for endelig afklaring. Der afholdes møde med Brian Andersen den 19/4 kl. 20, og alle i menighedsrådet er velkomne til at deltage. 2. Vi har besluttet, at der skal betales 2.000 kr. ved lån af kirken, da det både kræver varme og

<p>beløb skal vi sætte?</p> <p>3) Det vigtigste fra budgetsamrådet. (se referat på DAP)</p> <p>4) Sænke temperaturen i kirken med et par grader?</p> <p>5) Digital-underskift? Vil vi eller vil vi ikke!!</p> <p>6) Nyt fra stiftet: Ny beslutning om dige?</p> <p>7) Ønsker nogen at komme til konference den 16/5 i Fredericia ang. grøn kirke? Jeg vil gerne at kirkegårdspersonalet tager afsted og måske kasserer.</p>	<p>kirketjenerens arbejdstid. Vi holder øje med varme- og personaleudgifter, og beløbet reguleres om nødvendigt.</p> <p>3. Gennemgået</p> <p>4. Vi sænker forsøgsvis temperaturen ved gudstjenesterne til 18 grader, og vurderer, om det stadig er behageligt at opholde sig i kirken.</p> <p>5. Vi går midlertidigt tilbage til udsendelse af referatet til gennemsyn og derefter underskrift på efterfølgende møde. Mona undersøger, om referatet kan sendes ud til alle samtidigt, så underskrivnings-processen forenkles.</p> <p>6. Hanne og Jens forsøger at skaffe dokumentation for, at der kun for 20 år siden var en mur i stedet for et dige. Lykkes det, burde diget kunne repareres uden brug af arkitekt. Hanne kontakter Nationalmuseet.</p> <p>7. Ikke den store interesse</p>
<p>Præsten</p>	<p>Fraværende</p>
<p>Kirkeværgen</p> <p>Beslutning om dato for kirkesyn</p>	<p>Kirkesyn afholdes onsdag den 18. maj kl. 16.00</p> <p>Jens Hansen undersøger priser på bord/bænkesæt.</p>
<p>Kontaktperson</p>	<p>Arbejdet med ansættelse af organist og kirkesanger. Har haft personale-møde i dag.</p>
<p>Personale</p>	<p>Er ved at gøre klar til påske.</p>
<p>Kasserer</p> <p>1) Beslutning om at betale vores stiftlån ud.</p>	<p>Besluttet at restbeløbet på stiftslånet betales.</p> <p>Der er afsøgninger om legatmidler fra konfirmander.</p> <p>Landleje af ikke legatjord overføres til kirkekassen.</p>
<p>Udvalgene</p>	<p>Ja.</p>

Er bladet kommet rundt?	
Evt.	
Punkter til næste møde Messehagler er valgt. Hvordan arbejder vi videre med vores visioner på vores møder? Plan for inddragelse af menigheden i kirkegårdens fremtid. Arrangement klar til næste blad.	
Punkter til senere møder	
Lukket punkt	

Underskrifter:



Hanne Boldt (formand)



Jens Hansen (kirkevæрге)



Torben Hviid Nielsen (kasserer)



Mona Rasmussen (kontaktperson)

Christina Rygaard Christiansen (provst)

Elsebeth Bay

Elsebeth Bay (sekretær/næstformand)